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Det er logisk at kommunen ønsker å se på søknaden vår i sammenheng med pågående 

regulering for Trolldalen. 

 

Likevel ber vi om at saken vurderes på nytt. 

 

Dette reier seg om utskilling av tomter som følge av generasjonsskifte/fordeling av arv, 

og er ingen kommersiell sak slik som utbygging av hytteområder i Trolldalen er. 

 

Det foreligger ingen umiddelbare planer om utbygging, bare ønske om utskilling og 

oppmåling med tanke på kommende generasjoner. 

 

Og med tanke på utbygging en gang i fremtiden finnes gode løsninger for skånsom 

fremførsel av vei på baksiden av området og tomtebearbeidelse som gjør minst mulig 

inngrep i sårbar natur. 

 

 

Vennlig hilsen 

 

Solveig Bredsand 

 

 

 

  


